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در جلسه کار گروه سیلاب شهرداری اردبیل اعلام شد ؛

شناسایی نقاط بحرانی اردبیل در سیلاب
ستاد  شهری  سیلاب  کارگروه  جلسه  در 
مدیریت بحران شهرداری اردبیل بر شناسایی نقاط 
هدایت  ضرورت  همچنین  و  سیلاب  در  بحرانی 

آب های سطحی به شکل منطقی تأکید شد.
به گزارش خبرگزاری فارس از اردبیل، در این 
جلسه که پیش از ظهر امروز در شهرداری اردبیل با 
هدف هم اندیشی بین دستگاه های مرتبط و بررسی 
و  قبل  آمادگی  با  ارتباط  در  آخرین وضعیت شهر 
حین وقوع بحران و جلوگیری از آن برگزار شد، قرار 
شد ستاد مدیریت بحران شهرداری اردبیل اقداماتی 

را در این حوزه انجام دهد.
اردبیل  شهرداری  شهری  خدمات  معاون 
گروه  کار  با  ارتباط  در  جلسه  این  اینکه  بیان  با 
دستورالعمل  چارچوب  در  شهری  های  سیلاب 
ابلاغی وزارت کشور مبنی بر ضرورت تشکیل ستاد 
ذی ربط  کارگروه های  و  شهرداری  بحران  مدیریت 
با  ارتباط  در  اصلی  گروه  کار  چهار  افزود:  است، 
مدیریت بحران برای شهرداری ها و به تبع آن برای 
شهرداری اردبیل در مصوبه فوق تعریف شده است.
شهری،  سیلاب های  لازمی زارع  شهرام 
و  هشدار  و  تدفین  نجات،  و  امداد  و  آتش نشانی 
اطلاع رسانی را چهار کارگروه اصلی ستاد مدیریت 
کارگروه  گفت:  و  کرد  عنوان  شهرداری  در  بحران 
حوزه  در  که  شهری  سیلاب های  مدیریت  اول 
خدمات شهری بوده، امروز در حال برگزاری است.

وی تصریح کرد: اینکه در حوادثی نظیر برف 
سنگین و بارندگی های شدید چگونه مدیریت بحران 
سیلاب های  سوء  اثرات  با  مقابله  و  باشیم  داشته 
نتیجه  به  منتج  که  راهکارهایی  تعیین  و  شهری 

شود، در این کار گروه مورد بررسی قرار می گیرد.
شهری  خدمات  بر  نظارت  و  هماهنگی  مدیر 
برای  کرد:  اظهار  جلسه  این  در  اردبیل  شهرداری 
اجرای دستور وزارت کشور، جلسات این کار گروه 
با توجه به اهداف مدیریت بحران تشکیل می شود.

اینکه سیلاب همه  بیان  با  نصیری  فخرالدین 
به  در سراسر کشور  ساله خسارات جبران ناپذیری 

موضوع  پیگیر  کارگروه  این  افزود:  می گذارد،  جا 
پیشگیری و برنامه ریزی برای کاستن و به حداقل 
رساندن اثرات سوء چنین حوادث طبیعی است که 
برگزار  محل  این  در  مستمر  صورت  به  و  ماه  هر 

خواهد شد.
حوادث  ستاد  مسؤول  و  فرمانداری  نماینده 
جلسه  این  در  نیز  اردبیل  فرمانداری  مترقبه  غیر 
عنوان کرد: حدود 23 نفر از ادارات مختلف استان 
در کارگروه مدیریت بحران فرمانداری اردبیل عضو 

هستند.
این است  بر  انتظار  امینی تصریح کرد:  طیب 
به صورت داخلی جلسات مدیریت  ادارات  این  که 
بحران را تشکیل داده و نتایج آن در مدیریت بحران 

فرمانداری مورد بررسی قرار گیرد.
وی افزود: از زحمات شهردار اردبیل که شبانه 
روز با بسیج تمامی عوامل شهرداری تلاش کرد تا 
بخش عمده ای از خسارات حوادث اخیر را کاهش 

دهد قدردانی می کنیم.
نماینده فرمانداری اردبیل ادامه داد: همچنین 
رفع  راستای  در  گرفته  انجام  خوب  اقدامات  از 

که  آب  جوی های  و  کانال ها  از  بسیاری  مشکلات 
تاثیر داشت،  در رفع سریع سیلاب های برف اخیر 

کمال تشکر را داریم.
امینی افزود: اگر در شرایط بحرانی همه ادارات 
اتحاد نداشته و به پای کار نیایند، مقابله با حوادثی 
نظیر برف سنگین اخیر تنها از عهده یک نهاد نظیر 

شهرداری برنخواهد آمد.
وی با اشاره به ضرورت حفظ آمادگی قبل از 
بحران، اضافه کرد: به عنوان مثال، کم بود اره برقی 
در ادارات مرتبط نظیر منابع طبیعی و ... نیز خود 
جای بحث دارد که نشان دهنده عدم آمادگی کامل 
برف  همچون  بحران هایی  برابر  در  ادارات  برخی 

سنگین است.
اردبیل  استانداری  بحران  مدیریت  نماینده 
اولین  گفت:  جلسه،  این  تشکیل  از  قدردانی  با 
مدیریت  جلسات  منظم  برگزاری  ما  درخواست 
مواقع  در  تا  است  استان  شهرداری های  بحران 
بحران بتوانیم چهار مرحله اصلی بحران را با تجهیز 

کلیه امکانات به موقع به انجام برسانیم.
و  بازدیدها  طبق  کرد:  بیان  زیادی  لطفعلی 

بخش  آسیب پذیرترین  گرفته،  انجام  بررسی های 
نوران  رودخانه  سیلاب  با  ارتباط  در  اردبیل  شهر 
بیشتر  مطالعه  و  برنامه ریزی  به  که  بوده  چای 

نیازمند است.
جامع  طرح  شدن  آماده  همچنین  افزود:  وی 
و  آب ها  روان  جمع آوری  خصوص  در  مطالعات  و 
مواقع  مدیریت  برای  شهر  در  سطحی  آب های 

بحرانی مورد نیاز است.
اردبیل  استانداری  بحران  مدیریت  نماینده 
همچنین برآورد دقیق خسارات سنگین برف اخیر 
و  شد  خواستار  را  شهرداری  کارشناسان  سوی  از 
با پیگیری  این خسارات می توانیم  برآورد  با  گفت: 
صورت گرفته از سوی استانداری، خسارات وارده را 

از دولت دریافت کنیم.
جلسه  این  در  اردبیل  منطقه ای  آب  نماینده 
یادآور شد: در شرکت آب منطقه ای اردبیل هر ماه 
با حضور متخصصین سیل و طغیان یک کار گروه 

تخصصی تشکیل می دهیم.
این  نتایج  کرد:  تصریح  محمودی  اسماعیل 
کار  این  از  عضوی  هم  شهرداری  که  کارگروه ها 
گروه ها است، برای بررسی نهایی به کارگروه سیل و 

طغیان استانداری اردبیل ارسال می شود.
آب های  روان  و  سیلاب ها  اینکه  بیان  با  وی 
شهر اردبیل همه از خط القعر شهر عبور می کند، 
امر  هم  شهر  سطح  در  جاری  رودخانه های  افزود: 

تخلیه این روان آب ها را انجام می دهد.
محمودی تأکید کرد: لذا بایستی در امر اصلاح 
در  زیرا  باشیم،  داشته  جدی  توجه  زیرساخت ها 
صورت وقوع سیل سنگین در شهر، محلات واقع در 
پای رودخانه نوران چای با حوادث بیشتری مواجه 

خواهد شد.
محمودی افزود: در سطح شهر اردبیل حدوداً 
30 کیلومتر رودخانه جاری و دائمی وجود دارد که 
این امر، برنامه ریزی بیشتر در ارتباط با مسیرهای 

آبی واقع در سطح شهر را ضروری می کند.

حضور جدی و پررنگ شهرداری اصفهان 
در مراسم پیاده روی اربعین حسینی

شهردار اصفهان: با همکاری دستگاه های ذیربط 
درصدد هستیم موکب دائمی در مرز مهران راه اندازی 
حضور  با  اصفهان  شهردار  کنیم.بهادری-اصفهان- 
در برنامه رادیویی »صدای شهر« ضمن تسلیت فرا 
رسیدن سالروز شهادت امام سجاد )ع( با اشاره به 
تدوین برنامه اصفهان 1400 در سال گذشته اظهار 
حال  در   1400 اصفهان  برنامه  به  توجه  با  کرد: 
این  برنامه ریزی برای بودجه سال 96 هستیم که 
اقدام بسیار ارزشمندی است.مهدی جمالی نژاد در 
ادامه به برگزاری هشتمین نمایشگاه »یار مهربان« 
و عرضه 12 هزار و 500 عنوان کتاب اشاره کرد و 
افزود: امسال حضور ناشران اصفهانی در نمایشگاه 
یار مهربان بسیار پررنگ بود و یکی از شاخصه های 
نمایشگاه امسال به شمار می رفت.وی در ادامه به 
حضور جدی و پررنگ شهرداری اصفهان در مراسم 
همکاری  با  کرد:  اظهار  و  اشاره  حسینی  اربعین 
نهادهای مردمی و ستاد عتبات عالیات برای نخستین 
بار شهرداری اصفهان اقدام به برقراری موکب امام 
رضا )ع( در کربلای معلی می کند.جمالی نژاد افزود: 
نفر  هزار   6 موقت  اسکان  ظرفیت  با  موکب  این 
امکاناتی همچون سرویس بهداشتی، حمام، روشنایی، 
برق اضطراری و آشپزخانه را به زائران ارائه می دهد.
وی با اشاره به اینکه آتش نشانی اصفهان نیز برای رفع 
نیازهای تامینی و امنیتی در کربلا حضور دارد، گفت: 
خدمات نظافت محوطه ها از سوی شهرداری اصفهان 
مرز  در  کرد:  بیان  اصفهان  می شود.شهردار  انجام 
مهران 50 دستگاه اتوبوس مستقر شده که از شهر 
مهران تا نقطه صفر مرزی به مسافت 12 کیلومتر به 
مدت 10 شبانه روز سرویس دهی می کنند در صورت 
نیاز تعداد اتوبوس ها افزایش می یابد.وی با اشاره به 
استقرار راهنمای مسافران در مرز مهران گفت: با 
همکاری دستگاه های ذیربط درصدد هستیم موکب 

دائمی در مرز مهران راه اندازی کنیم.

 
افتتاح دامد اری پرورش گوسفند 
داشتی ، باحضوروزیرجهادکشاورزی

همزمان با سفر هیئت دولت در استان مرکزی 
مهندس  کشاورزی  جهاد  وزیرمحترم  حضور  با   ،
جهاد  سازمان  رئیس  بابایی  ,مهندس  حجتی 
کشاورزی ,نماینده مردم شریف  خمین درمجلس 
خمین  وفرماندارشهرستان  اسلامی  شورای 
پروژه  پرورش گوسفند داشتی 15000راسی در 
رسید.پرورش  برداری  بهره  به  خمین  شهرستان 
گوسفند داشتی 15000راسی مولد )30000راس 
کل گله (که نژاد گوسفندان آمیخته شال-رومانوف 
می باشد تولید اصلی آن گوشت قرمز به مقدار 230 
تن در سال است .ضریب تبدیل در این واحد 1به 
۷ است.مساحت تاسیسات و ساختمانهای این واحد 
از 20000متر مربع )2هکتار(است و تعداد  بیش 
اشتغالزایی مستقیم برای 100نفر فراهم شده است 
. مدت زمان اجرای طرح 4 سال )95-1392( بوده 
و مبلغ یکصد میلیارد ریال از اورده شخصی جهت 

ساختمان و تاسیسات این واحد هزینه شده است.

مشارکت 100 درصدی کارکنان 
شرکت آبفار گلستان در سرشماری 

اینترنتی نفوس و مسكن
شرکت  مدیرعامل   و  مدیره  هیئت  رئیس 
آبفار گلستان از مشارکت 100 درصدی کارکنان 
به  مسکن  و  نفوس  سرشماری  در  شرکت  این 
صورت اینترنتی خبر داد.به گزارش روابط عمومی 
و آموزش همگانی شرکت آب و فاضلاب روستایی 
استان گلستان  ، مهندس شکیبافر رئیس هیئت 
با اعلام این خبر  مدیره و مدیرعامل این شرکت 
افزود :  سرشماری اینترنتی یک صرفه جویی ملی 
است که باید مورد توجه ویژه همگان قرار گیرد.وی 
با اشاره به تاکید رهبر معظم انقلاب در خصوص 
لزوم مشارکت مردم در سرشماری عمومی نفوس و 
مسکن و اهمیت ارائه آمار دقیق گفت : این شرکت  
همچنین با نصب اطلاعیه ، بنر ، استفاده از فضای 
تبلیغاتی تلویزیون شهری ، تابلو روان و پیام کوتاه 
در خصوص سرشماری نفوس و مسکن از ابتدای 
نام  ثبت  از مردم علاقمند  نفر  از 259  این طرح 

اینترنتی بعمل آورده است.

 
انعقاد تفاهم نامه همكاری شرکت آب 

منطقه ای گلستان و سازمان تبلیغات استان
در راستای لزوم ترویج فرهنگ صرفه جویی 
و استفاده صحیح و بهینه از منابع آب به ویژه در 
بخش کشاورزی، شرکت آب منطقه ای گلستان 
تفاهم نامه طرح احیاء و تعادل بخشی منابع آب 
استان  اسلامی  تبلیغات  سازمان  با  را  زیرزمینی 
روابط  گزارش  کرد.به  مبادله  و  منعقد  گلستان، 
موضوع  گلستان،  ای  منطقه  آب  شرکت  عمومی 
همکاری این تفاهم نامه استفاده از ظرفیت ها و 
امکانات فرهنگی و تبلیغی سازمان تبلیغات اسلامی 
و همکاری در جهت پیشبرد اهداف و برنامه های 
زیرزمینی  آب  منابع  بخشی  تعادل  و  احیا  طرح 
کشور  در  آب  بحرانی  وضعیت  به  توجه  با  کشور 
این  همکاری  محورهای  جمله  از  است.همچنین 
تفاهم نامه توسعه و ترویج فرهنگ صرفه جویی در 
مصارف مختلف آب) به ویژه در بخش کشاورزی( 
مناسبت  و  ایام  در  ویژه  به  تبلیغی  توسط شبکه 
و  فرهنگی  های  گفتمان  برگزاری  مذهبی،  های 
با  دانشگاه ها  و  دینی در سطح مدارس، مساجد 
موضوع اصلاح الگوی مصرف و ترویج نگرش ارزشی 
و تقویت زمینه های فکری و فرهنگی در مصرف 
کنندگان آب با هدف حفاظت و تعادل بخشی منابع 
آب زیرزمینی است.همچنین تهیه و تولید محتوای 
فرهنگی با رویکرد مدیریت منابع آب و راهکارهای 
صرفه جویی و مقابله با اسراف در مصرف آب به 
منظور تغذیه فکری شبکه تبلیغی و بهره گیری از 
توانمندی های اقشاروتشکل های دینی و فرهنگی 
تاثیر گذار و تقویت نگرش های جامعه مخاطبین 
مبنی بر پیامدهای ناگوار اسراف در مصرف آب از 
دیگر محورهای همکاری در این تفاهم نامه است. 
گفتنی است این تفاهم نامه در شش ماده به مدت 

یک سال مبادله گردیده است.

 
پروژه های بهسازی راه های شرق 

گلستان شتاب بیشتری می گیرد
و  راه  کل  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به 
مهندس»ابراهیم  گلستان،  استان  شهرسازی 
حال  در  پروژه های  از  بازدید  در  مبارک قدم« 
محور  »رامیان-سه راهی  محور  بهسازی  اجرای 
روز  در  و»آزادشهر-خوش ییلاق«  شاهرود« 
گذشته بر سرعت بخشیدن اجرای پروژه توسط 
محورهای  افزود:  وی  داشت.  تاکید  پیمان کاران 
»آزادشهر- و  »رامیان-اولنگ-شاهرود« 
خوش ییلاق« از راه های ملی و مهم مواصلاتی دو 
استان گلستان و سمنان محسوب شده و از نظر 
توسعه گردشگری و اتصال با سایر مراکز صنعتی 
و شهری و روستایی با اهمیت هستند.مبارک قدم  
به  را  –شاهرود«  »آزادشهر-خوش ییلاق  محور 
حائز  ترانزیتی  و  اقتصادی  کریدر  یک  عنوان 
ترافیک  از  فوق  محور  افزود:  و  دانست  اهمیت 
و  راه  است.مدیرکل  برخوردار  توجهی  قابل 
شهرسازی استان گلستان عملیات در حال اجرا 
دیوار  اجرای  ترانشه برداری،  را  محورها  این  در 
تعریض  آبرو،  احداث  راه،  تعریض  بتنی،  حائل 
پروژه ها  این  افزود:  و  کرد  ذکر  پل  احداث  و 
مقاومتی  اقتصاد  پروژه های  از  استانی  برش  در 
نگاه  استان  ومسئولین  می شوند  محسوب 
بهسازی  شروع  سال  وی  دارند.  آنها  به  ویژه ای 
ذکر   1394 را  خوش ییلاق  و  اولنگ  محورهای 
امیدواری کرد  اظهار  پایان  نمود.مبارک قدم در 
تا با مساعدت های مسئولین و مجمع نمایندگان 
و  کل  اداره  این  مستمر  پی گیری های  و  استان 
تزریق اعتبارات، پروژه های فوق طبق برنامه ریزی 
به پایان برسد . شایان ذکر است در این بازدید 
و  آزادشهر  و  رامیان  شهرستان  فرمانداری 
مدیریت ها و کارشناسان مربوطه اداره کل حضور 

داشتند.

 
مدیر عامل و مالک گروه هرکولس آلمان:
فولاد مبارکه شرکتي در سطح یک جهاني

گروه  مالک  و  عامل  بهادری-اصفهان-مدیر 
مبارکه  فولاد  از  بازدید  از  پس  آلمان  هرکولس 
تصریح کرد: با دیدن فولاد مبارکه در ایران بسیار 
شگفتزده شدم این شرکت از نظر مدیریت، روند 
سیستماتیک کار، انضباط ، تمیزي خطوط تولید 
ما  و  است  جهاني  یک  سطح  در  کارگاهي  و 
نورد  پروژههاي  در  مالي  براي سرمایهگذاریهاي 
فولاد مبارکه آمادگي کامل داریم.آقاي طوما در 
خصوص سابقه همکاري گروه هرکولس آلمان با 
فولاد مبارکه گفت: از سال 1990در بخش نورد 
با فولاد مبارکه همکاري داشتهایم با خوشحالي 
باید بگویم که این همکاري پیش از تحریمها و 
است  داشته  ادامه  نیز  تحریمها  زمان  در  حتي 
ادامه خواهد یافت.مدیر عامل و  نیز  و در آینده 
مالک گروه هرکولس آلمان طي دیدار و مذاکره 
اقتصادي  تکنولوژي،  توسعه،  اجراي  معاونین  با 
مبارکه  فولاد  بهرهبرداري  و  خرید  مالي،  و 
مورد  را  شرکت  دو  بین  همکاري  زمینههاي 

بررسي قرار دادند.  
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استاندار قزوین عنوان کرد ؛

آبیاری 20 هزار هکتار از اراضی کشاورزی 
قزوین تا پایان سال جاری

استاندار قزوین با بیان اینکه آبیاری 20 هزار هکتار از اراضی کشاورزی قزوین تا پایان سال جاری 
یکی از طرح های پیش بینی شده در سال جاری است، گفت: آمادگی لازم برای حمایت از تولیدکنندگان 

را داریم.
فریدون همتی در آئین تودیع و معارفه رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین که ظهر امروز 
در سالن اجتماعات این سازمان برگزار شد، اظهار داشت: سفر هیأت دولت به استان قزوین دستاوردهای 
انسجام مردم و حضور  از موارد آن می توان به همدلی، وحدت و  مناسبی را به همراه داشته است که 
آن ها برای استقبال از دولت و پرداخت مجموع هزینه گندم های خریداری شده از کشاورزان اشاره کرد.
وی افزود: با تمام تلاش ها و درخواست های مکرر به وزیر جهاد کشاورزی توانسته ایم پول گندم های 
را که از کشاورزان خریداری کرده ایم تا یک روز قبل از سفر دولت تدبیر و امید به استان قزوین پرداخت 

کنیم.
استاندار قزوین بیان کرد: 264 هزار تن گندم را در سال جاری از کشاورزان استان قزوین خرید 

کرده ایم و در سطح کشور هم دولت 11,5 میلیون تن گندم خرید کرده است.
همتی بیان کرد: دولت در قانون مجلس به بودجه نیاز دارد که این میزان 6 هزار میلیارد تومان 
پیش بینی شده بود و با حجم عظیمی به صورت تقریبی بیش از 14 هزار و 600 میلیارد تومان گندم 

را از کشاورزان خرید کرده است.
وی با بیان اینکه در حوزه محصول جو هم دولت اقداماتی همچون حمایت از تولیدات کشاورزان 
را انجام داده است، تصریح کرد: آب و ارتقای سطح تولید دو مقوله مهم و اساسی است که با روش های 

مناسب کشت و آموزش در حوزه تولید می توان در تحقق این دو مهم تلاش کرد.
استاندار قزوین گفت: در دهه هفتاد تا هشتاد، 20 هزار هکتار از اراضی کشاورزی استان قزوین به 
روش آبیاری قطره ای از سوی دولت و 10 هزار هکتار هم توسط مردم انجام شده و در دولت تدبیر و 

امید با وجود مشکلات مالی بیش از 5 هزار هکتار آبیاری نوین صورت گرفته است.
حوزه  در  کشور  استان های  برای  یکپارچه  برنامه  یک  کشاورزی  جهاد  وزارت  شد:  یادآور  همتی 
اقتصاد مقاومتی در نظر دارد و طرح آبیاری نوین پیش بینی شده برای استان قزوین 5 هزار و 600 هکتار 

بود که در سفر هیأت دولت این میزان را به 20 هزار هکتار تصویب کرده ایم.
استاندار قزوین خاطرنشان کرد: تا پایان سال جاری آبیاری 20 هزار از اراضی کشاورزی به روش 
نوین و قطره ای را پیش بینی کرده ایم که از این میزان به صورت تقریبی 2 هزار آماده اجرای این طرح 

است.
برنامه های مهمی را در سال جاری برای اشتغال فارغ  التحصیلان رشته کشاورزی  وی اضافه کرد: 
در نظر گرفته ایم و تمام دانش آموختگان این رشته را از طریق نظام مهندسی فراخوان می کنیم و بخش 

عظیمی از تحصیل کرده های کشاورزی را ساماندهی کنیم.
می گیرد،  قزوین صورت  استان  در  هکتار صرفه جویی  هزار   90 آب  در حوزه  اینکه  بیان  با  همتی 

یادآور شد: در حوزه اشتغال و ایجاد گلخانه هم اقدامات مهمی را انجام داده ایم.
استاندار قزوین به سایر دستاوردهای دولت تدبیر و امید به استان قزوین پرداخت و تصریح کرد: 
در حوزه گلخانه ای ایجاد دو شهرک گلخانه ای را در نظر داریم که زیرساخت های آن با حمایت بخش 

خصوصی و دولتی در حال آماده سازی است.
ایجاد شهرک های  را  تولید  ارتقای سطح  برای آب و  از راه های برون رفت استان قزوین  وی یکی 
گلخانه ای یاد کرد و گفت: در گذشته 51 هکتار از اراضی این استان گلخانه کشت شده است و برای 

سال جاری 185 هکتار پیش بینی کرده ایم.
شهرک های  را  کشاورزی  حوزه  در  فارغ التحصیلان  حضور  برای  لازم  آمادگی  کرد:  تشریح  همتی 

گلخانه ای داریم و از طرح های آن ها حمایت می کنیم.
استاندار قزوین با اشاره به اینکه به عنوان نماینده دولت بستر را برای فعالیت تولیدکنندگان فراهم 
می کنیم، مطرح کرد: از تمام تولیدکنندگان در حوزه های مختلف از جمله حوزه صنعت و کشاورزی حمایت 

می کنیم و محدودیتی را در این حوزه نداریم چراکه به منابع مالی بانک مرکزی تهران وصل هستیم.
وی خاطرنشان کرد: 615 واحد تولیدی از گذشته در استان قزوین وجود دارد که تعطیل شده اند 
ماشین آلات  نداشتن  و  سرمایه گذاران  بین  اختلاف  وجود  همچون  مختلفی  دلایل  به  واحدها  این  که 

مناسب تعطیل شده است.
همتی خاطرنشان کرد: به صورت تقریبی 486 واحد تولیدی در استان قزوین به صورت نیمه تکمیل 

وجود دارد که در تلاش هستیم این واحدها را تکمیل کنیم.
نیرو در شرکت های  تعدیل  نفر  استاندار قزوین مطرح کرد: در 6 ماه نخست سال جاری، 4 هزار 

تولیدی استان قزوین انجام شده و برای 8 هزار و ۷00 نفر شغل جدید ایجاد کرده ایم.
وی به آمار کاهش بیکاری استان قزوین در سال جاری نسبت به سال گذشته عنوان کرد: این آمار 

در سال گذشته برابر 11,۷ درصد و در سال جاری شامل 11,9 درصد بوده است.

پرداخت هزار میلیارد ریال تسهیلات به واحدهای صنعتی و کشاورزی استان بوشهر
اقتصادی و بین الملل استانداری  امور  مدیر کل دفتر هماهنگی 
بوشهر از پرداخت یکصد میلیارد تومان تسهیلات به واحدهای صنعتی 

و کشاورزی استان برای رونق تولید خبر داد.
علی درویشی در بازدید از طرح های صنعتی استان بوشهر اظهار 
داشت: در اجرای دستورات دولت مبنی بر تقویت بنگاه های تولیدی 
کوچک و متوسط و مطابق دستورالعمل ابلاغی از سوی وزارت صنعت، 
معدن و تجارت از اردیبهشت ماه سال جاری، کارگروه ها و کمیته های 
کارشناسی و مدیریتی تشکیل و همزمان با آن اطلاع رسانی وسیعی از 

طریق دستگاه های اجرایی ذی ربط صورت گرفت.
افزود: در نهایت حدود 400 واحد تولیدی اعم از صنعتی،  وی 
معدنی و کشاورزی در سامانه بهبن یاب که به همین منظور راه اندازی 
و  اقتصادی  امور  هماهنگی  دفتر  مدیرکل  کردند.  ثبت نام  بود،  شده 
ثبت نام  با  همزمان  کرد:  خاطرنشان  بوشهر  استانداری  بین الملل 

متقاضیان، جلسات کمیته بررسی طرح ها با حضور نمایندگان بانک ها، 
دستگاه های اجرایی و استانداری هفته ای دو بار تشکیل شد و این روند 
تاکنون نیز ادامه دارد. درویشی تصریح کرد: در حال حاضر از محل 
رونق تولید 9۷ فقره پرونده انعقاد قرارداد شده و حجم سرمایه گذاری 
تعداد 83  این  از  بر 645 میلیارد ریال است که  بالغ  بانک ها  توسط 
فقره با مبلغ 569 میلیارد ریال پرداخت شده و مابقی در حال پرداخت 
میلیارد  مبلغ 408  با  فقره  آن 83  بر  علاوه  یادآور شد:  وی  است.  
ریال از محل پرداخت مستقیم بانک ها بوده و این بدان معنا است که 
بانک های استان از ابتدای سال تاکنون قریب به 1000 میلیارد ریال 

تسهیلات به واحدهای تولیدی استان پرداخت کرده اند.
استانداری  بین الملل  و  اقتصادی  امور  هماهنگی  دفتر  مدیرکل 
بوشهر بیان کرد: با توجه به این که در حال حاضر در سراسر کشور  
به منظور  لیکن  نیست،  از طریق سامانه میسر  امکان ثبت نام جدید 

و  بانک ها  با  هفتگی  جلسات  متقاضی  واحدهای  تکلیف  تعیین 
تسهیلات  پرداخت  روند  در  تسهیل  منظور  به  ذی ربط  دستگاه های 
برگزار می شود. درویشی گفت: با توجه به سهم تقریبی استان در دو 
بخش صنعت و کشاورزی در کشور که 1,3 درصد است، تاکنون نیز 
پرداخت شده در کشور  تولید  رونق  تسهیلات  از 1,23 درصد  بیش 
مربوط به استان بوشهر بوده و پرونده های زیادی نیز در روزهای آتی 
تعیین تکلیف شده و مبلغ پرداختی قطعاً از سهم صنعت بیشتر خواهد 
شد. وی ابراز داشت: علی رغم این ضمن فعال شدن کارگروه نظارتی 
به منظور هزینه کرد صحیح این تسهیلات و رونق تولید در استان، 
برای تأمین بخشی از یارانه سود واحدها تلاش هایی صورت گرفته که 
نتایج آن به زودی اعلام می شود، در حال حاضر نیز درصدد هستیم 
واحدهای فعال در حوزه معدن و گردشگری بتوانند از این تسهیلات 

بهره مند شوند.


